
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XLIV 

XLIV Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 30 czerwca 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 30 czerwca 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:35 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin otworzył XLIV sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, 

transmitowane na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 13 Radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały. 

Następnie przywitał wszystkich obecnych oraz oglądających obrady. 

 



2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad wraz  

z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja i zapytał, czy są wnioski  

o jego zmianę. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poprosił o podjęcie pod obrady wniosku o podjęcie uchwały w 

sprawie ustalenia dopłat do taryf do zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzenia ścieków realizowanego przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Tułowicach dodał, że projekt uchwały został omówiony przez Dyrektora ZGKiM oraz 

przedyskutowany przez Radnych na posiedzeniu Komisji. Dodał, że chodzi  

o dopłatę 50 groszy do każdego metra sześciennego ścieków, które zostaną zrzucone z 

mieszkań w zabudowie mieszkaniowej, tam gdzie są liczniki i jeśli jakieś pytania się pojawią, 

to Dyrektor jest obecny i jest możliwość uzyskania informacji. 

Brak pytań. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

Wniosek o podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf do zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków realizowanego przez Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Tułowicach.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący odczytał zmieniony porządek obrad i zarządził głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

Wniosek o zatwierdzenie zmienionego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek oraz zmieniony porządek został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 maja 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został radnym 

wysłany zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 maja 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Ptak 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 26 maja 

2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został radnym 

wysłany zgodnie ze statutem, w terminie i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 26 maja 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Ptak 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf do zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków realizowanego przez Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poprosił Dyrektora ZGKiM o zabranie głosu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij wyjaśnił, że do projektu uchwały dołączone jest 

obszerne uzasadnienie, a nad zapisami projektu odbyła się burzliwa dyskusja i aby nie narażać 

Zakładu na straty konieczne jest przyznanie tych dopłat, następnie odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf do zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzenia ścieków realizowanego przez Zakład Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Tułowicach. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej 



Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/252/2022 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Tułowice na rok szkolny 2022/2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Marta kaleta omówiła projekt uchwały i oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Tułowice na 

rok szkolny 2022/2023. .  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/243/2022 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru  

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym  

powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w 

przedszkolu i szkole prowadzonych przez Gminę Tułowice. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Marta kaleta omówiła projekt uchwały, następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 



Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolu i szkole prowadzonych przez 

Gminę Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/244/2022 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z 

konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła projekt uchwały, wobec braku pytań 

oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/245/2022 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Tułowice realizacji zadania 

Województwa Opolskiego związanych z pomocą obywatelom Ukrainy pn. „Pomoc 

obywatelom Ukrainy, przebywającym na terenie Województwa Opolskiego, w związku z 

konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały, wobec braku pytań 

oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Tułowice realizacji zadania Województwa 

Opolskiego związanych z pomocą obywatelom Ukrainy pn. „Pomoc obywatelom Ukrainy, 

przebywającym na terenie Województwa Opolskiego, w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa”. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/246/2022 



10. Debata nad raportem o stanie Gminy Tułowice za 2021 r. 

 

Sekretarz Wiesław Księski, powiedział, że zgodnie z zapisami ustawy został sporządzony  

przedłożony Radzie z zachowaniem terminu Raport o stanie Gminy, został on sporządzony  

w oparciu o dokumenty i sprawozdania i stanowi sentencję najważniejszych i najistotniejszych 

momentów realizacji uchwały budżetu za rok 2021. Następnie omówił zapisy Raportu. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jan Bojkowski przekazał, że po 

zapoznaniu się z Raportem, Komisja pozytywnie ocenia jego przygotowanie i dodał że 

wszyscy pracownicy Urzędu zasłużyli na słowa uznania. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych Tomasz Gala poinformował, że po 

zapoznaniu się z Raportem, Komisja nie wnosi żadnych zastrzeżeń oraz pozytywnie ocenia 

działalność Burmistrza Tułowic. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Luty poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniuje Raport o stanie gminy. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak poinformował, że komisja pozytywnie 

opiniuje Raport. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Tułowic wotum zaufania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał projekt procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Tułowic. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/247/2022 

 

 



12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że sprawozdania zostały Zarządzeniami  

i w ustawowym terminie przekazane Radzie Miejskiej i omówione podczas posiedzenia 

Komisji w czerwcu br. następnie ustalił kolejność procedowania uchwały. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk odczytała Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2021 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij poprosił o odczytanie Uchwały Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak odczytał treść protokołu obrad oraz 

Uchwały Nr 1 Komisji Rewizyjnej z dnia 20 czerwca 2022 r. w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Tułowic, wraz z uzasadnieniem. Komisja Rewizyjna pozytywnie 

oceniła realizację budżetu oraz sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2021 r., 

wystąpiła do Rady Miejskiej o udzielenie Burmistrzowi Tułowic Andrzejowi Wesołowskiemu 

absolutorium. 

 

Przewodniczący Budżetu i Spraw Gospodarczych Tomasz Gala przekazał, że po zapoznaniu się 

ze sprawozdaniem finansowym Gminy Tułowice za 2021 r. oraz z wykonania budżetu Gminy 

za 2021 r., pozytywnie opiniuje przedłożone sprawozdania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij pochwalił pracę wykonana przez Komisje Rewizyjna 

i podziękował Skarbnik, Sekretarzowi oraz stwierdził, że z taką załogą można spokojnie 

patrzeć jak Gmina się rozwija. Następnie odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2021 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/248/2022 



13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tułowic. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poprosił o odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak odczytał uchwałę RIO w sprawie opinii 

o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2021 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tułowic. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/249/2022 

 

Przewodniczący Rady pogratulował Burmistrzowi i Skarbnik oraz podziękował Komisji 

Rewizyjnej za przygotowanie wniosku. 

Burmistrz powiedział, że na te wyniki składa się praca wielu ludzi i podziękował wszystkim 

za wsparcie i zaufanie. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że podczas Komisji Pani Skarbnik 

przedstawiła projekt i poprosił o odczytanie uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2022 r. 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/250/2022 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że podczas Komisji Pani Skarbnik 

przedstawiła projekt, następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/251/2022 

 

Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę. 



16. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski jako Przewodniczący Rady Wierzycieli poinformował, że przez 

Syndyka masy upadłościowej został podpisany akt notarialny dotyczącego sprzedaży, dzięki czemu 

Gmina wzbogaci się kwota ponad 400 tys. zł. Wspomniał o obchodach Złotych Godów  

9 par obchodzących 50, 1 pary 60. i 1 pary 70 - lecia pożycia małżeńskiego, wydaniu książki  

z okazji 60-lecia Unii Tułowice oraz pikniku współfinansowanego przez Samorząd Województwa pod 

hasłem „Piaskownica”, który zgromadził dużą ilość mieszkańców. Burmistrz przypomniał, że 30 maja 

w Warszawie został uhonorowany medalem z okazji 30-lecia pracy  

w samorządzie i przy okazji Gmina otrzymała symboliczny czek na remont przedszkola  

w ramach podziału środków „Nowego Ładu”. Burmistrz poinformował o przeprowadzonym konkursie 

na dyrektora Szkoły Podstawowej, spotkaniach z współwłaścicielem działki przeznaczonej pod 

przepompownię, na zakup której Gmina przeznaczyła środki, a akt notarialny odbędzie się w 

najbliższym czasie oraz o spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich oddziału 

Grodkowskiego. 

Zaprosił na spotkanie Partnerstwa Borów Niemodlińskich 19 lipca w Sali TOK w sprawie nowej 

strategii 2023 – 2027. 

Burmistrz poinformował również o darowiźnie instalacji fotowoltaicznej dla Gminnej stacji 

uzdatniania wody, przekazanej przez firmę fotowoltaiczną, która na grantach RSP stawia Farmy, 

instalacja jest już podłączona do sieci, dzięki czemu będą ewidentne oszczędności energii. 

Burmistrz wymienił inne uroczystości i spotkania, w których uczestniczył w okresie międzysesyjnym. 

 

17. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij powiedział, że Przewodniczący i Wiceprzewodniczący  

Rady są w stałym kontakcie z Burmistrzem i uczestniczą w wielu wspólnych spotkaniach.  

Nawiązał do starań Burmistrza, czego skutkiem jest realizowany remont drogi wraz z chodnikiem  

w Goszczowicach. Poruszył sprawę konieczności remontu gminnej oczyszczalni ścieków, która jest 

sprawą priorytetową. 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował o otrzymaniu jednej odpowiedzi na wniosek 

dotyczący Tułowic Małych oraz dwóch wniosków Radnej Anny Sokulskiej, poprosił autorów  

o ich przedstawienie. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski omówił sytuację dotycząca odcinka drogi w Tułowicach Małych, 

wspomniał o piśmie Policji z prośbą o naprawę nawierzchni zagrażającej bezpieczeństwu pieszych  

i dodał, że Gmina oczekuje odpowiedzi na pismo o podobnej treści skierowane do Starostwa, które jest 

zarządcą tej drogi. Dodał, że zakończyły się uzgodnienia środowiskowe przez Zarząd Dróg 

Wojewódzkich dotyczące ścieżki od skrzyżowania do obwodnicy i są szanse na jej realizację jeszcze 

w tym roku, omówił szczegóły jej projektu. 

 

Radna Anna Sokulska omówiła złożone wnioski: o złożenia pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich w 

sprawie budowy obwodnicy Tułowic oraz budowy skateparku. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przypomniał, że budowa obwodnicy Tułowic jest zawarta  

w Strategii Rozwoju Gminy Tułowice oraz jest ujęta w Studium uwarunkowań. 

 



19. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 29 czerwca został dostarczony 

Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij wymienił korespondencję, która wpłynęła do Rady w okresie 

międzysesyjnym tj. program zajęć wakacyjnych  Szkoły Podstawowej i Ośrodka Kultury oraz 

skarga, która została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

20. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 29 czerwca został dostarczony 

Radnym zaktualizowany Rejestr pytań: zapytanie od Sołtysa Goszczowic dotyczący aktu 

wandalizmu, za które odpowiedź została udzielona w trakcie Komisji, zapytanie od Sołtys Tułowic 

Małych dotyczące koszenia pasażu wzdłuż stawu, co zostało już wykonane, zapytanie od Sołtys 

Ligoty Tułowickiej dotyczące bezpieczeństwa drogi i mostu w miejscowości, co było omówione na 

Komisji i wskazane, że zarządcą jest Starostwo Powiatowe, Burmistrz obiecał wizytę w Starostwie 

w tej sprawie. 

 

21. Wolne wnioski. 

 

Radny Krzysztof Ptak poprosił o interwencję w sprawie drogi na odcinku od przejazdu kolejowego 

w stronę Szydłowa, ponieważ na wysokości składu drewna są dziury w jezdni i prosi o zwrócenie 

się do powiatu o jej naprawę. 

W nawiązaniu do tematu budowy skateparku i przesłanych przez Burmistrza ofert, zapytał, czy są 

już prowadzone jakieś rozmowy, na co Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że zdjęcia 

przedstawiają projekty realizowane przez firmę na terenie Województwa Opolskiego wyjaśnił, że 

najpierw należy sprawdzić uwarunkowania miejsca, a dopiero wówczas będzie nawiązany kontakt  

z wykonawcami. 

Odpowiadając na zadane pytanie Burmistrz wyjaśnił, że pomost w Tułowicach Małych będzie  

w kształcie litery T i z barierkami bocznymi, poinformował o podpisaniu umowy na realizację 

boiska do mini koszykówki w Ligocie Tułowickiej, otrzymaniu dofinansowania na witryny do 

Muzeum Ceramiki oraz zbliżającym się terminie rozbiórki świetlicy w Szydłowie. Omówił wyniki 

przetargu na realizację budowy ulicy Przedszkolnej wraz z przyległościami w ramach Nowego 

Ładu. 

 

22. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z przerwą wakacyjną, najbliższa sesja odbędzie 

się pod koniec sierpnia, zaprosił na spotkanie z Partnerstwem Borów Niemodlińskich oraz życzył 

udanych i bezpiecznych wakacji, następnie związku ze wyczerpaniem porządku obrad zamknął 

obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Frédéric Coppi  

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


